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Hälsans stig – Fagersjö- och Rågsvedsslingan 

 

Vi har en mycket fin promenadväg, Fagersjö/Rågsvedsslingan, som sträcker sig från 

Militärbron runt Fagersjö, snuddar vid Rågsved och sedan går vidare upp på Farstanäset.  

 

Tyvärr har den förfallit alldeles oerhörd de senaste åren. Spängerna som ligger i 

träskområdet bortom Fagersjö är trasiga och bitvis helt omöjliga att balansera på. Vassen 

har vuxit så hög att det nästan är oframkomligt och på flera ställen har träd fallit över 

stigen så att man behöver klättra över dem för att komma fram. 

 

Med tanke på den idrotts- och hälsoprofil som Farsta Stadsdelsområde numera har bör det 

vara prioriterat att hålla efter de friluftsanläggningar som finns. Vi kan inte låta det vi har 

förfalla för att bygga nytt. Det viktiga måste vara att förvalta det som är riktigt bra med 

vårt område nämligen tillgången till naturområden och möjligheten till ett rikt friluftsliv. 

Vi ser ett behov av flera promenadvägar, flera hälsans stigar. 

 

Vi föreslår att stadsdelsnämnden 

 

- uppdrar åt stadsdelsförvaltningen att, tillsammans med Enskede – Årsta – Vantör 

SDN, ombesörja en upprustning och ett gott underhåll av Hälsans stig, 

Fagersjö/Rågsvedsslingan. 

- uppdrar åt stadsdelsförvaltningen att återkomma med förslag om flera Hälsans 

stig så att alla våra stadsdelar knyts samman genom dessa och ansluts till 

Fagersjö/Rågsvedsslingan 
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